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 PROTOKÓŁ NR XI/2019 

Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 30 GRUDNIA 2019 ROKU 

W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY W BUDZISZEWICACH 

 

Liczba radnych – 15 

Liczba obecnych – 15 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak 

zaproszeni goście, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu oraz 

mieszkańcy. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Budziszewice za 2018 rok. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany budżetu gmina na 2019 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

3) uchwalenia budżetu gminy na 2020 rok, 

4) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

5) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  i ustalenia 

takiej stawki opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 

nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe na terenie Gminy 

Budziszewice a także zwolnienie w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym, 

6) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właściciela nieruchomości zamieszkałych, 

7) wysokości opłaty za ścieki dowożone do punktu zlewnego oczyszczalni ścieków, 

8) nadania nazwy ulicy w miejscowości Budziszewice. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Sprawy różne. 

9.  Zakończenie obrad. 
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PUNKT  1 
               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 
 
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  dokonał otwarcia XI sesji Rady Gminy Budziszewice, 
po czym stwierdził quorum informując, że obecni są wszyscy radni. 
 
PUNKT  2 
                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 
 
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –przedstawił porządek obrad, po czym zapytał o 

uwagi.   

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem porządku obrad, w 

wyniku czego: 

 za głosowało       –  15 

 przeciw                 –  0 

 wstrzymało się   –  0 

Porządek przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

 

PUNKT 3 

              PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI 

 

Protokół Nr X/2019 wyłożono do wglądu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z X sesji 

Rady Gminy, w wyniku czego: 

 za głosowało       –  15 

 przeciw                 –  0 

 wstrzymało się   –  0 

Protokół z poprzedniej sesji  przyjęto. 
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Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
PUNKT 4 

               PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

 

1) zmiany budżetu Gminy na 2019 rok, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – omówiła proponowane zmiany budżetu, po czym poprosiła 

o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w tej sprawie. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że komisja nie wniosła uwag do projektu tej uchwały. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2019 rok, po czym poddał go pod głosowanie,  w wyniku czego: 

 za głosowało    – 15 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 0 

Uchwałę przyjęto. 
Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 
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8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
 
Uchwała nr XI/59/2019  w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2019 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 
Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak– powiedziała, że zmiany WPF są konsekwencją zmian w 

budżecie gminy. 

Następnie omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Budziszewice.  

Objaśnienia do Zmiany WPF stanowią załącznik do uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że Komisja nie wniosła uwag do projektu tej uchwały. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że członkowie Komisji opowiedzieli się za przyjęciem uchwały w tej sprawie. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie,  w 

wyniku czego: 

 za głosowało    – 15 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 0 

Uchwałę przyjęto. 
Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 
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11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
 
Uchwała nr XI/60/2019  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

3) uchwalenia budżetu gminy na 2020 rok, 

 
Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak  -  odczytała uchwałę nr III/31/2019 z dnia 10 grudnia 2019 

roku Składu Orzekającego regionalnej Izby Obrachunkowej w łodzi w sprawie opinii dotyczącej 

projektu budżetu Gminy Budziszewice na 2020 rok. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie wyjaśniła, że planuje się dochody w kwocie 11.146.699,00zł, przy czym dochody bieżące 

będą wynosiły 11.116.699,00zł, zaś dochody majątkowe 30.000,00zł. 

Jeżeli chodzi o dochody majątkowe to są one planowane z tytułu sprzedaży nieruchomości. 

Dochody bieżące zostały przyjęte w wysokości wynikających z otrzymanych zawiadomień o dotacjach 

i subwencjach. 

Dochody z tytułu podatków przyjęte zostały w wysokościach uchwalonych przez Radę Gminy 

stosownymi uchwałami. Wysokość podatku rolnego i leśnego ustalona została na podstawie stawek 

ogłoszonych przez GUS. 

Opłaty za zużycie wody przyjęte zostały w wysokości 2,21zł do końca maja, a następnie 2,25zł, 

zgodnie ze stawką uchwaloną przez Wody Polskie. 

Poza tym przyjęto 10% wzrost stawek czynszu. Pozostałe dochody zwiększono o wskaźnik inflacji czyli 

o 2,55 w stosunku do przewidywanego wykonania roku bieżącego. 

Jeżeli chodzi o gospodarkę odpadami przyjęto stawkę 20,00zł od osoby. 

Wydatki budżetu na 2020 rok będą wynosiły 11.326.555,00zł, z czego wydatki bieżące to kwota 

10.643.189,00zł, zaś wydatki majątkowe 683.366,00zł. 

W wydatkach majątkowych planowane są następujące inwestycje: 

 budowa kanalizacji na ulicy Sadowej oraz modernizacja sieci wodociągowej w 

Budziszewicach, 

 przebudowa drogi w miejscowości Węgrzynowice Modrzewie, 

 termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Budziszewicach, 

 utworzenie nowych pracowni oraz modernizacja boiska i bieżni w szkole w Budziszewicach, 

 modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie gminy, 

 przebudowa drogi gminnej ul. Letniskowa w Budziszewicach, 

 utworzenie 10 miejsc opieki w żłobku w Budziszewicach. 

Wydatki na zadania zlecone wynoszą 3.879.678,00zł. 

W budżecie utworzone są również rezerwy – rezerwa ogólna w wysokości 42.617,00zł oraz celowa w 

kwocie 57.383,00zł. 

W związku z przesunięciem realizacji modernizacji ulicy Letniskowej na następny rok w budżecie 

powstanie deficyt w wysokości 179.856,00zł, który pokryty będzie pożyczkami i kredytami oraz 

przychodami z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku budżetu, wynikających z 
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rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami 

wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach. 

Poza tym w 2020 roku będziemy także dokonywać spłat wynikających z zaciągniętych kredytów i 

pożyczek. Łączna kwota przypadająca do spłaty to 397.804,00zł. 

Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że Komisja opowiedziała się za przyjęciem budżetu gminy na 2020 rok. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że członkowie  Komisji nie wnieśli uwag do projektu budżetu na 2020 rok. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że tak naprawdę drugi rok z rzędu uchwalamy budżet z nadwyżką, 

bo to, że mamy w tej chwili deficyt spowodowane jest tym, że modernizację ulicy Letniskowej 

musieliśmy przesunąć na 2020 rok, a pieniądze otrzymamy w 2019. Gdyby nie to, to drugi rok z rzędu 

mielibyśmy nadwyżkę budżetową. Jest to duży sukces. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy na 2020 rok. 

W trakcie wszedł Pan Andrzej Płeska. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zwrócił się do gościa, mówiąc, że doskonale wie, o 

której rozpoczynają się sesje  i że życzyłby sobie, aby opuścił salę i wszedł w przerwie, po czym 

kontynuował czytanie projektu uchwały. Następnie poddał go pod głosowanie,  w wyniku czego: 

 za głosowało    – 15 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 0 

Uchwałę przyjęto. 
Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 
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Uchwała nr XI/61/2019  w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2020 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

4) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak  -  omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice. 

Powiedziała min. że WPF zgodnie z ustawą o finansach publicznych obejmuje okres roku 

budżetowego oraz co najmniej trzech kolejnych lat, przy czym okres objęty prognozą nie może być 

krótszy niż okres na jaki przyjęto limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia. 

Uchwalenie WPF musi następować nie później niż wraz z podjęciem uchwały budżetowej na dany 

rok. Może to następować w formie uchylenia z dniem 31 grudnia obecnie obowiązującej uchwały i 

podjęcia nowej obowiązującej od 1 stycznia nowego roku bądź w formie zmiany. 

My uchylamy i podejmujemy nową uchwałę. 

Nowa prognoza obejmuje lata 2020- 2023 oraz prognozę kwoty długu na lata 2020-2028 ponieważ 

musi ona obejmować okres, w którym spłacane będą zobowiązania zaciągnięte przez Gminę. 

Następnie omówiła założenia przyjęte do dochodów i wydatków. 

Objaśnienia do  WPF stanowią załącznik do uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – powiedział, że chciałby z panem Andrzejem zawrzeć 

dżentelmeńską umowę. Jeżeli będzie się spóźniał, to prosiłby aby czekał do przerwy, a nie wchodził w 

trakcie. Psuje bowiem harmonogram pracy i uniemożliwia skupienie się na ty, po co tutaj przyszliśmy. 

Zapytał pana Andrzeja czy tak może być. 

Pan Andrzej Płeska – powiedział, że nie wiedział, iż nie wolno się spóźniać. Nie było to zapisane w 

statucie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że członkowie Komisji poparli przedmiotowy projekt uchwały. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej sprawie. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie,  w 

wyniku czego: 

 za głosowało    – 15 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 0 

Uchwałę przyjęto. 
Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 
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7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała nr XI/62/2019  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Budziszewice stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

/Ogłoszono 10-minutową przerwę./ 

 

5) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  i ustalenia 

takiej stawki opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 

nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe na terenie 

Gminy Budziszewice a także zwolnienie w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym, 

 
Wójt – Marian Holak  – wyjaśnił, że z uwagi na fakt, że umowa na odbiór odpadów kończy się                 

31 grudnia, 13 grudnia ogłosiliśmy przetarg. Termin składania ofert i otwarcie nastąpiło 23. Wpłynęła 

tylko jedna oferta z kwotą 626.000,00zł za odbiór odpadów w roku 2020.  

Dodał, że zmienia się sposób rozliczania. Nie płaci się już od osoby czy pojemnika, ale za tonę 

odpadów. 

Gdybyśmy uznali, że ten przetarg spełnia nasze oczekiwania musielibyśmy ustalić dzisiaj stawkę 26zł 

od osoby. Stwierdziliśmy, że będzie to stawka zbyt wysoka i przetarg unieważniliśmy. 

Rozpisany został drugi przetarg z terminem składania ofert do 7 stycznia. 

Proponujemy dzisiaj, aby była to stawka 20 złotych od osoby. 

Nadmienił, że obecnie wszyscy muszą już gromadzić odpady w sposób selektywny. 

Dodał, że wysokość tej stawki to średnia obowiązująca w sąsiednich gminach.  Gmina Ujazd uchwaliła 

stawkę w wysokości 19,00zł, zaś w Gminie Będków przyjęto 21,50zł.  

Czy uda się zachować tą stawkę od 1 lutego trudno powiedzieć. Jest to wątpliwe, niemniej starania 

takie podejmujemy. 

Może się zdarzyć, że w styczniu odbiór odpadów się opóźni.  

Będziemy jednak zabiegać aby cenę obniżyć. Czy uda się na tyle, aby ta dzisiaj uchwalona  stawka 

wystarczyła, trudno powiedzieć. 

Sytuacja ta nie omija praktycznie żadnej Gminy, która jest po przetargu. Wszędzie stawki znacznie 

wzrastają. Gmina na odpadach nie może ani tracić, ani zarabiać. Przez ostatnie kilka miesięcy 

minimalnie dokładaliśmy własne środki. Nie chcieliśmy jednak w trakcie roku podwyższać stawki. 

Dla nas jest jeszcze jakieś światełko w tunelu. Należymy bowiem do Związku Międzygminnego 

„Bzura”, i jak wszystko się szczęśliwie ułoży pod koniec przyszłego roku uruchomiona zostanie 
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instalacja przetwarzania odpadów w Piskach Bankowych. Jest to dla nas nadzieja, że stawki te nie 

będą rosły, a w perspektywie być może nawet uda się je jeszcze skorygować. 

Mł. Referent – Angelika Słomska – powiedziała, że dla osób, które nie będą wypełniały obowiązku 

selektywnej zbiórki odpadów proponuje się stawkę w wysokości 41,00zł. 

Dodała, że będzie również możliwość obniżenia stawki  o 1 zł od osoby jeżeli kompostowane będą w 

kompostowniku przydomowym bioodpady.  

Dla domków letniskowych lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe ustala się stawkę ryczałtową w wysokości 169,30zł.  jeżeli zaś odpady nie będą 

zbierane w sposób selektywny stawka ta wynosić będzie 677,20zł. 

Sołtys – Anna Jagiełło – zapytała za jaki okres jest to naliczane letnikom. 

Mł. Referent – Angelika Słomska – wyjaśniła, że za cały rok. 

Radny – Mieczysław Mikinka – zapytał jak dużo osób nie płaci za odbiór odpadów. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że tutaj jest podobnie jak w przypadku innych podatków.  

Radny – Mirosław Matysik – powiedział, że jeżeli chodzi o odpady to jest to poważny problem. 

Jesteśmy nimi zasypywani. Wszystko pakowane jest oddzielnie. Na każdym kroku nam się je 

dostarcza , a później musimy jeszcze zapłacić za to, że ktoś je od nas zabierze.  

Nie powinno być tak, że wszyscy muszą za to płacić, bo niejako jesteśmy zmuszani do kupowania ich. 

Nie mamy wyboru. 

Wójt – Marian Holak – przygotowany jest projekt ustawy, aby ten który produkuje opakowanie już 

na etapie produkcji doliczał sobie to do ceny. I wówczas producent będzie ponosił koszt za 

opakowanie. Jeżeli projekt ten przejdzie wówczas może faktycznie producenci będą starać się 

produkować niepotrzebnych opakowań mniej. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – powiedział, ze to już małymi kroczkami wchodzi. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że w tej kwestii powinny być wprowadzone jakieś 

rozwiązania systemowe, bo to jest problem istotny dla nas i dla naszych dzieci. Jeżeli będzie to w 

cenie produktu to i tak wszyscy za to zapłacimy. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że Komisja nie wniosła uwag do przedmiotowego projektu. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że członkowie Komisji poparli przedmiotowy projekt uchwały. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  i ustalenia takiej stawki opłaty oraz 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomościach 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe na terenie Gminy Budziszewice a także 

zwolnienie w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 

odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, po czym poddał go pod głosowanie,  w wyniku 

czego: 

 za głosowało    – 12 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 3 

Uchwałę przyjęto. 
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Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław wstrzymał sie 

7. Mikinka Mieczysław wstrzymał się 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz wstrzymał się 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XI/63/2019  w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi  i ustalenia takiej stawki opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 

nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe na terenie Gminy Budziszewice a 

także zwolnienie w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

6) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości 

 

Mł. Referent – Angelika Słomska – wyjaśniła, że wzór podobny jest do obowiązującego obecnie. 

Niemniej teraz już wszyscy mieszkańcy muszą odpady segregować. Dochodzi również punkt 

dotyczący kompostowania. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały w tej sprawie. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez 

właścicieli nieruchomości, po czym poddał go pod głosowanie,  w wyniku czego: 

 za głosowało    – 15 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 0 

Uchwałę przyjęto. 
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Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała nr XI/64/2019  w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

7) wysokości opłaty za ścieki dowożone do punktu zlewnego oczyszczalni ścieków 

 

Referent UG – Katarzyna Niżnikowska – powiedziała, że proponuje się aby opłata za 1m³ ścieków 

dowożonych do punktu zlewnego oczyszczalni ścieków wynosiła od 1 stycznia 7,50zł plus VAT. 

Obecnie stawka ta równa jest 7,00zł plus VAT. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że Komisja opowiedziała się za przyjęciem uchwały w tej sprawie. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie wysokości 

opłaty za ścieki dowożone do punktu zlewnego oczyszczalni ścieków, po czym poddał go pod 

głosowanie,  w wyniku czego: 

 za głosowało    – 15 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 0 

Uchwałę przyjęto. 
Głosowanie przedstawiało się następująco: 
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Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała nr XI/65/2019  w sprawie wysokości opłaty za ścieki dowożone do punktu zlewnego 

oczyszczalni ścieków stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

8) nadania nazwy ulicy w miejscowości Budziszewice, 

 

Referent UG – Katarzyna Niżnikowska – wyjaśniła, że wpłynął wniosek o nadanie nazwy drodze 

wewnętrznej, położonej w Budziszewicach, odchodzącej od ulicy Leśnej, będącej współwłasnością 

osób fizycznych. Dodała, że mamy zgodę wszystkich właścicieli terenów, na których jest ona 

zlokalizowana. 

Zgodnie z ustawą o drogach publicznych w takim przypadku Rada Gminy może nadać nazwę. 

Wnioskodawcy proponują aby była to ulica Polna.  

 Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że członkowie komisji nie wnieśli uwag do projektu uchwały w tej sprawie. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że Komisja opowiedziała się za przyjęciem tej uchwały. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie,  w wyniku czego: 

 za głosowało    – 15 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 
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Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała nr XI/66/2019  w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Budziszewice stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

PUNKT 8 
               INFORMACJA WÓJTA O DZIAŁANIACH PODEJMOWANYCH W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI  
              RADY GMINY 
 
Wójt – Marian Holak – powiedział, że w czasie od ostatniej sesji: 

 odbył się przetarg na odbiór odpadów, unieważniliśmy go, ogłosiliśmy kolejny; 

 rozstrzygnięty został przetarg na budowę ul. Letniskowej – zgłosiły się 4 firmy. Cena jest 

nieznacznie niższa niż wartość kosztorysowa. To jest dobry znak; 

Podsumowując miniony rok: 

 zaczął się on oddaniem do użytku nowego budynku szkolnego. Mamy się z czego cieszyć; 

 podpisaliśmy umowę z PGE na gazyfikację gminy; 

 kontynuowaliśmy przebudowę  dróg – w okresie 9 lat przebudowaliśmy 14,5 km dróg na 32 km, 

które mamy. Jest to prawie 50%; 

 wspólnie z powiatem Tomaszowskim dokończyliśmy budowę chodnika w miejscowości Rękawiec 

oraz przebudowaliśmy fragment chodnika w Budziszewicach; 

 przez długo trwające procedury nie udało nam się uruchomić żłobka. Niemniej może to i dobrze, 

obecnie wnioskujemy o większa kwotę; 

 złożyliśmy wniosek o dofinansowanie termomodernizacji szkoły, przebudowę bieżni i boiska oraz 

nowe pracownie; 

 będziemy mieć światłowód; 

 koło oczyszczalni został wybudowany maszt telefonii komórkowej; 

 zostały zakończone procedury administracyjne dotyczące budowy drugiego masztu; 

 przygotowany został i dzisiaj uchwalony budżet na rok następny; 

 rok bieżący zamykamy nadwyżką jakiej jeszcze nie było; 

 jeżeli chodzi o rankingi – to w pozyskiwaniu środków unijnych w przeliczeniu na jednego 

mieszkańca jesteśmy wg GUS-u na 1 miejscu w naszym powiecie, a na 2 w województwie; 
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 odbyło się kilka uroczystości. Ranga gości, którzy zaszczycili nas swoją obecnością świadczy o tym, 

że jesteśmy poważani. 

Następnie podziękował wszystkim za owocną współpracę. 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka – w imieniu pracowników wyraziła podziękowania dla Wójta. 

 

PUNKT 9 i 10 

                    ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI 

                    SPRAWY RÓŻNE 

 

Prezes OSP Budziszewice – Roman Zieliński – podziękował za bardzo dobrą współpracę, za 

okazywane wsparcie i zrozumienie. 

Dodał, że dzięki temu Straż może wywiązywać się z co raz liczniejszych obowiązków. 

Życząc wszystkim zdrowia, wytrwałości i mądrości w podejmowaniu decyzji podziękował za uwagę. 

Wójt – Marian Holak – poinformował, że zaczyna się pojawiać zainteresowanie poważnych 

inwestorów naszymi terenami. Miejmy nadzieję, że tak się kiedyś stanie. 

Radny – Stanisław Rutkowski – powiedział, że chciałby zgłosić do rozważenia propozycję podwyżki 

diet dla sołtysów o 25 zł. 

Pan – Andrzej Płeska – zapytał Pana Wójta w jaki sposób w tym roku zabezpieczył drogi gminne 

przed ewentualnymi opadami śniegu i  przed gołoledziami, aby nie doszło do powtórzenia sytuacji z 

tamtego roku gdzie osoba uległa kontuzji. Czy podpisane są już umowy. W poprzednim sezonie 

umowa podpisana została w lutym. Jak Wójt zamierza dbać o drogi gminne, żeby obywatele i 

mieszkańcy czuli się na drogach gminnych bezpiecznie. 

Wójt – Marian Holak – poinformował, że jesteśmy przygotowani. 

Pan – Andrzej Płeska –poprosił Wójta, aby powiedział radnym czy umowy są już podpisane, czy będą 

dopiero podpisane?  

Wójt – Marian Holak – powiedział, że jak radni będą pytać to będzie im odpowiadał. 

 

 

PUNKT 11 

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – podziękował wszystkim za współpracę i życząc 

zdrowia i pomyślności w Nowym Roku zamknął XI sesję Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

(-)Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                                (-)  Janusz Trzonek 

 


